
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 16. februar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 669
Vil ministeren redegøre for, hvordan det kan lade sig gøre, at fængselsbetjente bliver
overfaldet af bandemedlemmer i Enner Mark Fængsel, herunder bedes ministeren rede-
gøre, om overfaldsmanden er medlem af en bande, samt hvad regeringen vil gøre for at
undgå overfald på fængselsbetjente i fremtiden? Der henvises til artiklen: https://ekstra-
bladet.dk/krimi/indsatte-overfalder-faengselsbetjente-med-knytnaeveslag/8473167

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Skaarup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Morten Dahlin
formand
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